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CRÈDITS

Aquesta és la imatge actual del passeig de Sant Joan. El dia 1 de febrer  és
previst que s’inicien les obres que canviaran la fisonomia d’aquest carrer situat
al cor del poble. Les obres aniran a càrrec de l’empresa Vialitat i Serveis, S.L., i

tindran un cost de 174.722,21 euros.

El projecte d’urbanització del passeig de Sant Joan, pretén canviar la imatge
d’aquest carrer situat al cor del poble, ja que es remodelaran les voreres;
reestructurarà la calçada, que continuarà tenint un únic sentit de circulació,
amb la construcció de dos passos elevats de vianants, un a cada extrem
del carrer; instal·lant nou enllumenat; plantant nous arbres; realitzant el
soterrament de les línies telefòniques; instal·lant dues àrees de recollida
selectiva; i pavimentant el carrer.
Aquest projecte també inclou la renovació de la xarxa de clavegueram i la
instal·lació de tubs perquè en un futur s’hi pugui fer passar la fibra òptica. Pel
que fa als aparcaments, es mantindrà la proposta actual d’aparcaments en
filera en un sol costat del carrer, ja que en l’altre costat abunden els guals.
Les obres s’executaran en dues fases, amb l’objectiu de minimitzar les
molèsties i incomoditats que qualsevol obra comporta per als ciutadans.
Mentre s’allargui l’actuació, el trànsit rodat pel Ps. de Sant Joan i els carrers
adjacents quedarà afectat, de manera que en la primera fase, no es podrà
circular pel passeig, i  en la segona fase, caldrà tallar també el carrer del Vogí
i la drecera de l’Esplaimar. Talls que seran oportunament senyalitzats per
la Policia Local. És previst que les obres finalitzin a finals del proper mes d’abril.

Els veïns van estar convocats per l’Ajuntament el
passat 19 de gener a una reunió per informar-los

del contingut del projecte, els terminis
d’execució i les afectacions de mobilitat, que

ocasionaran les obres.
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Acords presos pel Ple municipal, celebrat el 30 de desembre de 2010

  Resolució d’al·legacions i aprovació provisional del Pla Especial per a la definició dels usos i les condicions d’edificació de l’equipament situat
     als carrers Pica d’Estats, Montseny, Turó de l’Home i Montnegre: s’aprova per majoria absoluta amb 9 vots a favor i 4 vots en contra.

   Resolució d’al·legacions i aprovació de la proposta de delimitació de la Trama Urbana Consolidada:  s’aprova per majoria absoluta amb
     9 vots a favor i 4 vots en contra.

  Resolució de les al·legacions presentades al POUM i donar conformitat al text refós del POUM, aprovar definitivament el Catàleg de Béns
     i Paisatges, l’Estudi  ambiental i els convenis que formen part del POUM: s’aprova per majoria absoluta amb 9 vots a favor i 4 vots en contra.

 destacat

 de Ple

Tot allò que significa per a Sant Vicenç l’aprovació del POUM

Tots els pobles canvien: creixen, hi arriben nous habitants, es creen empreses i comerços, s’hi fan
noves escoles, centres sanitaris... El POUM és una eina bàsica per a un municipi perquè marca els
criteris de com i on haurà de créixer el poble en el futur.  Aquest document defineix el model urbà que
es vol implantar: les infraestructures necessàries perquè el poble funcioni correctament, els
equipaments que necessitarem de cara al futur, quins espais naturals del territori volem preservar i
protegir, el tipus d’habitatges que s’hi construiran... En definitiva, el POUM ens ha de servir per
dibuixar el municipi que els santvicentins i santvicentines volem: un poble tranquil, on es pugui  gaudir
de l’oferta d’oci, on es prioritzi el valor natural del mar i la muntanya, que convidi als nostres fills a
quedar-se a viure posant al seu abast habitatges assequibles, on hi hagi més comerços, possibilitats
de trobar feina i projecció turística. Per  tant, podem concloure que el POUM és una necessitat de
primer ordre, de la qual disposen des de fa anys la gran majoria de pobles del Maresme.

El POUM prEl POUM prEl POUM prEl POUM prEl POUM preeeeevvvvveu la constreu la constreu la constreu la constreu la construcció de 369 haucció de 369 haucció de 369 haucció de 369 haucció de 369 habitabitabitabitabitatgtgtgtgtges de pres de pres de pres de pres de protecció púbotecció púbotecció púbotecció púbotecció públicalicalicalicalica

Sector Habit. lliures Habit P. Pública Totals

PMU L’Arquè

PMU Baix Poble

PA Riera del Balís

PA Romaní

PA Riera del Gorg

PPU Les Ànimes

PPU Costa Nord

PPU Can Mora

PPU Rosalmar

PPU Sot del Camp

Totals

Percentatges

 69 47 116

     24 18 42

       72 48                            120

      10 - - - -                        10

18 - - - - 18

10  - - - - 10

        10 20 30

71 89 160

20  - - - -           20

        126 147 273

   430 369 799

      53,817% 46,183%       100%

El passat 30 de desembre, el Ple de l’Ajuntament de Sant Vicenç va donar conformitat al text refós del POUM, que ja ha estat tramès
a la Comissió Territorial d’Urbanisme, a qui correspon la seva aprovació definitiva. Tot fa preveure que s’està posant fi a un llarg i costós
procés, iniciat l’any 2002, i que ha suposat una despesa per a les arques municipals de més de 300.000 euros.

L’aprovació definitiva del POUM significarà per a Sant Vicenç un
impuls definitiu a l’habitatge de promoció pública, ja que dota al
municipi d’una important superfície de sòl, per portar-hi a terme
polítiques socials d’habitatge, que abasten totes les tipologies, i
per tant totes les necessitats socials, entre elles, i molt
especialment, les vivendes pel jovent -llargament reivindicades-,
la gent gran i les famílies en risc d’exclusió social.
El POUM destina sòl per a la implantació de 799 nous habitatges
-en els sectors que es relacionen a la taula-, dels quals gairebé
la meitat (46,183%) seran dels anomenats assequibles en les
diverses modalitats de preu establertes pel Pla d’Habitatge de la
Generalitat de Catalunya.

Un POUM restrictiu, social i medi ambientalUn POUM restrictiu, social i medi ambientalUn POUM restrictiu, social i medi ambientalUn POUM restrictiu, social i medi ambientalUn POUM restrictiu, social i medi ambiental
Els principis del document es fonamenten en un
desenvolupament sostenible; l’atenció a les necessitats socials
d’accés a l’habitatge; la necessitat d’aconseguir la cohesió social
amb la integració de grups socials, usos i activitats; la cohesió
territorial; la protecció i gestió adequada del medi ambient i del
patrimoni natural i cultural;  i la millora de la mobilitat urbana.
En síntesi, s’ha elaborat un POUM restrictiu, més sostenible i
social, que comportarà una millora important envers les normes
d’urbanisme actuals i que millorarà la qualitat de vida dels
santvicentins i santvicentines.
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 destacat
Els nous equipaments i serveis de Can Boada,
una sòlida i propera realitat

El futur pròxim

Galeria d’accés

Piscina

Sala gimnàs

Pista de padel

El ple municipal del mes de desembre, celebrat dijous 30, va aprovar provisionalment el Pla
Especial per a la concreció d’usos de la zona d’equipaments de Can Boada i la TUC (Trama Urbana
Consolidada),  com a pas previ a l’aprovació definitiva per part de la Generalitat de Catalunya.
Destacar que, abans d’arribar al Ple,  aquests expedients  han estat consensuats amb la Direcció
General d’Urbanisme i amb la Direcció General de Comerç de la Generalitat, la qual cosa, a banda
de garantir que s’han tramitat observant la normativa vigent,  permet  tenir una major confiança en la
seva aprovació definitiva.
Un cop superat aquest darrer tràmit, el projecte que ha de renovar, dotar de més equipaments i donar
un nou impuls a la façana litoral del municipi veurà llum verda i podrà iniciar-se l’execució de les obres.

Dimensió i imporDimensió i imporDimensió i imporDimensió i imporDimensió i importància del prtància del prtància del prtància del prtància del projecteojecteojecteojecteojecte
L’execució d’aquesta significativa obra contempla la construcció i posada en funcionament de:

  Una piscina coberta
  Un gimnàs
  Pistes de pàdel
  Un centre comercial de petites dimensions
  Més d’un centener de places d’aparcament (soterrat i en superfície)
  Un Mercat Municipal
  Aules polivalents, una de les quals es destinarà a les entitats, i la resta es destinaran a activitats

     educatives i formatives
  Vestidors i solàrium
  Urbanització de l’entorn

Finançament del projecteFinançament del projecteFinançament del projecteFinançament del projecteFinançament del projecte
Atesa la impossibilitat que l’Ajuntament pogués assumir el cost d’execució d’aquest ambiciós projecte
-més de 6.000.000 d’euros-, així com les despeses que generarà el posterior manteniment dels
nous equipaments, l’equip de govern va valorar la possibilitat que una empresa privada assumís la
seva construcció i posterior gestió, seguint la tònica iniciada per altres municipis de la comarca, que
ja han aplicat amb èxit aquesta solució.
La concessió administrativa de gestió de serveis públics, pel qual l’empresari gestionarà el servei al
seu propi risc i ventura, ha estat adjudicat a l’empresa Superficies de Alimentación, S.A., per un
termini de 50 anys.

Objectius i beneficis del projecteObjectius i beneficis del projecteObjectius i beneficis del projecteObjectius i beneficis del projecteObjectius i beneficis del projecte
La llista d’objectius i beneficis és molt àmplia:

  Cobrir dèficits d’espais detectats en els àmbits esportiu, educatiu i social
  Crear llocs de treball
  Dotar d’equipaments de qualitat els nous espais urbans, on es concentra el creixement

     de la població
  Facilitar als ciutadans l’ús, amb bonificacions per als residents, d’aquests espais
  Assegurar la sostenibilitat futura d’aquests nous equipaments
  Urbanitzar l’entorn, reordenar la mobilitat de la zona  i crear noves àrees d’aparcament

Solvència del projecteSolvència del projecteSolvència del projecteSolvència del projecteSolvència del projecte
Des de la dècada dels 90, l’empresa adjudicatària és manté com a referent en el mercat català.
Actualment, té 97 supermercats Sorli Discau repartits per tota Catalunya i al Maresme podem trobar
establiments de la cadena a Cabrils, Mataró, Premià de Mar, Premià de Dalt, Sant Pol i Vilassar de
Mar. L’empresa disposa d’una plataforma logística a Granollers-Montmeló, amb una superfície de
20.000m2 i dóna feina, de manera directa, a prop de 1.500 empleats.
Tanmateix, per tal d’acomplir un dels requisits de les bases de licitació, Superficies de Alimentación,
S.A., ha hagut d’acreditar la seva solvència econòmica i financera.

El present
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       Tota la informació municipal, al dia, la trobaràs a:

www.svmontalt.cat
L’Oriola, 15 anys de músiques

 actualitatla columna

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Enguany l’Escola Municipal de Música l’Oriola fa
15 anys. L’escola va entrar en funcionament el

curs 1995-96, però per uns problemes que
presentava l’edifici, i que es van haver de revisar,

no es va començar aquell curs fins al mes de
gener (del 1996, per tant). L’escola va començar

gràcies a l’interès de l’alcalde d’aquell moment, en
Josep Torras, i als membres fundadors, la Marta

Lorenz i en Jordi Lluch que van presentar el
projecte a l’Ajuntament. L’activitat s’iniciava amb

30 alumnes i amb un claustre de 7 professors.

L’Oriola s’ubicava a la casa que hi havia fins fa poc temps darrera l’Ajuntament, que amb les
obres d’urbanització de l’entorn de l’Església va anar a terra, tot i que se’n conserva, encara,
les escales que hi accedien i una part del jardí. L’escola va anar creixent, i per aquest motiu es
va decidir emplaçar-la a l’antic Casal de Cultura situat a la Pl. del Poble quan ja feia tres anys
que funcionava. Des de fa un parell d’anys, i gràcies a  les gestions de la Regidoria d’Educació
i a l’acolliment de l’escola Sant Jordi, l’Oriola té la seva seu en aquest centre, amb qui
comparteix, de forma transitòria, les aules. Actualment el claustre el formen 10 professors i
l’alumnat sobrepassa el centenar d’inscrits.
L’escola ofereix actualment formació musical que cobreix els ensenyaments del Nivell Elemental
d’escoles  de música, i els primers cursos de Nivell Mitjà, així com classes per a adults amb
diferents nivells. L’oferta de classes d’instrument és variada: piano, guitarra clàssica i elèctrica, violí,
violoncel, flauta travessera, clarinet, saxo, cant i gralla. Potencia les classes en grup, la creació de
noves formacions musicals,  i també  disposa d’una orquestra infantil. Un dels eixos formatius està
elaborat a partir del cant coral, ja que l’escola està adherida al SCIC (Secretariat de Corals Infantils
de Catalunya) amb qui s’organitzen trobades amb corals d’arreu de casa nostra  i macroactivitats
comunes. A més, l’Oriola centralitza l’organització d’uns concerts que aglutinen fins a deu escoles
de música de la comarca del Maresme, des d’on els alumnes poden rodar el seu repertori i donar-
lo a conèixer a tota la comarca. També s’organitzen concerts per tal de dinamitzar la vida cultural de
la població, i col·labora puntualment amb diferents entitats i centres educatius del municipi.
En tots aquests anys, l’escola ha anat consolidant la seva tasca. I el darrer pas ha estat el d’aconseguir
el reconeixement per part del Departament d’Educació de la Generalitat. Des d’aquest curs, i
després que l’Ajuntament portés a terme totes les actuacions necessàries -incloent-hi el trasllat a les
instal·lacions de l’escola Sant Jordi-, el centre és una escola de música autoritzada.

Setmana blanca, activitats a dojo
L’Ajuntament de Sant Vicenç, l’AMPA de l’escola Sant Jordi, MontalTrek i Saned han sumat
esforços per dissenyar un ampli programa d’activitats lúdico-educatives, que doni resposta a les
inquietuds dels nens i nenes d’entre 3 i 12 anys durant la setmana blanca escolar. L’oferta és amplia
i variada i contempla des d’activitats relacionades amb la pràctica de l’excursionisme i el coneixement
de la natura, adreçades a infants de 2n a 6è de primària; el Casal dels 5 sentits, destinat a infants de
P3 a 2n de primària; Estades Esportives per a nens/es de P5 a 6è; i diversos tallers de disfresses
i màscares, dirigits a infants d’entre 6 i 10 anys.
Els fulls d’inscripció per a les activitats de natura i el casal s’hauran de lliurar durant les reunions
informatives, que es portaran a terme a l’escola Sant Jordi a les 17.30h els dies 23 de febrer (casal)
i 24 de febrer (activitats de natura). Pel que fa a les inscripcions als tallers de disfresses i màscares
caldrà adreçar-se a la consergeria del Cívic de dilluns a divendres, de 16 a 21h. Finalment, al
pavelló es tramitaran les inscripcions de les Estades Esportives, de dilluns a dijous de 15 a 18h, i
divendres de 9 a 12h. Més informació:  www.svmontalt.cat

L’equip de govern sempre ha tingut molt
clar que calia potenciar les polítiques
educatives. I per assolir aquest
objectiu, es va marcar la direcció que
calia prendre, conscient del paper que li
corresponia: propiciar espais educatius
en condicions dignes i assegurar que
els escolars de Sant Vicenç poguessin
cursar els seus estudis fins als 18 anys
sense sortir del municipi.
I en aquest sentit cal precisar que, en
els darrers anys i malgrat haver-se
produït alternances a l’alcaldia -CiU i
PSC-, els successius governs
municipals han fet un gran esforç per
posar a l’abast de la comunitat
educativa els recursos necessaris per
donar resposta a les necessitats
d’escolarització. Així, en les darreres
legislatures, hem  pogut veure com
Sant Vicenç guanyava una nova
escola –Sot del Camp- i reformava i
ampliava la que ja tenia –Sant Jordi-;
es milloraven les instal·lacions de
l’escola bressol, centre que dóna
resposta a una necessitat de la població
per conciliar la vida  laboral amb la
vida familiar; s’aconseguia el
reconeixement, per part de la
Generalitat, de centre autoritzat per a
l’escola de música; i entrava en
funcionament el que havia de ser  el
primer institut del poble.
Tot això, sense obviar que el govern
municipal també s’ha d’ocupar  de
dinamitzar activitats per dotar al poble
d’espais de coneixement que
transcendeixin l’àmbit del centre
escolar: biblioteca, aules d’adults, etc.
És innegable que fins al moment hem
portat a terme una important tasca.
Tasca que tindrà continuïtat, i que passa
necessàriament per aconseguir que es
construeixi el més aviat possible
l’edifici definitiu de l’institut.




